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کارلوس کی روش دیروز در نشســـت خبـــری قبل از دیدار ایران 

و ونزوئلا حضور یافت، نشســـتی که با اســـتقبال خوب رسانه ها 

به خاطر مسائل اخیر مواجه نبود. سرمربی پرتغالی البته در این 

نشست سعی کرد نرمش نشان داده و با آرامش و خنده پاسخگوی 

ســـوالات باشـــد. وی در ابتدای این نشست گفت: »ما مربیان و 

بازیکنان تیم ملی الان یک آرزو و یک انگیزه بسیار بزرگ برایمان 

ایجاد شـــده است و یک بار دیگر باید ببینیم از کجا شروع کردیم 

و امروز کجا هستیم.« 

 فکر نمی کردم یک روز از دشمنانم تشکر کنم

وی دربـــاره اظهارات جدید منتقدان تیم ملـــی گفت: »افرادی 

هستند که با مزاحمت های خود نمی خواهند تیم ملی به جایی 

برسد و مطمئنم که بعد از هشت سال آنها را به خوبی می شناسید 

ضمن اینکه همه می دانند این افراد اینجا به چه کاری مشـــغول 

هســـتند. اما چه کســـی به این افراد کوچک که سعی می کنند 

گاهی اوقات ســـروصدا کنند اهمیت می دهد؟ الان مهم شادی 

مردم بعد از جام جهانی و تعهد ملی پوشـــان نســـبت به تیم ملی 

است. آیا شما از فوتبال خوب آنها در مقابل ترینیداد لذت نبردید؟ 

قبل از جام جهانی برخی حتی دســـتیاران من را ترساندند که در 

جام جهانی نتیجه نمی گیریم اما 70 میلیون نفر بعد از این رقابت ها 

جشن گرفتند و شـــادی کردند. آنها سروصدا می کنند اما ما به 

چیزی که می خواهیم می رســـیم. آنها سعی کردند ما را عصبی 

کنند و اتحاد ما را بشکنند اما ما قوی تر شدیم. امروز می خواهم 

کاری انجام دهم که در تمام عمرم فکر نمی کردم آن را انجام دهم. 

امروز می خواهم از صمیم قلب از آنهایی که سر و صدا کردند تشکر 

کنم. فکر نمی کردم یک روز از دشمنان نزدیک خودم تشکر کنم 

چون اگر آنها نبودند هیچ گاه تا این اندازه منسجم و قوی نبودیم.« 

 بهتر بود یک هفته از مسائل سیاسی دور باشیم

کارلوس کی روش درباره عدم مصاحبه با رســـانه ها قبل و بعد از 

بازی با ترینیداد و توباگو اظهار داشـــت: »به این نتیجه رسیدیم 

که قبل از بازی با ترینیداد و توباگو هیچ صحبتی انجام ندهیم. 

عاقلانه تر این بود که خودمان را برابر هیچ کسی قرار ندهیم. هیچ 

تنشـــی بین ما و رسانه ها وجود نداشته و ما همیشه رابطه خوبی 

داشـــتیم. این مساله از بعد فرهنگی و اجتماعی بسیار حساس 

است. نمی خواستیم یک کلمه صحبت کنیم چون تک تک کلمات 

می توانست برای رئیس فدراسیون و وزارت ورزش عواقبی داشته 

باشد. در آن مقطع امکان داشت اتفاقاتی برای تیم ملی، استقلال 

و پرســـپولیس بیفتد و ما ترجیح دادیم که از سوال ها دور باشیم. 

در غیر این صورت هیچ مشکلی بین ما و رسانه ها وجود نداشت. 

اگر بخواهیم بگوییم مشکل حل نشده کار سهل و آسانی است. 

ولی گفتن این حرف هفت روز پیش مطمئنا سخت و دشوار بود. 

تصور کنید این صحبتی که ما با شما انجام دادیم را هفت روز پیش 

دریافت می کردید و برداشت شما چه بود؟ اینکه ما درحال تلاش 

برای دخالت در امور هســـتیم. فکر می کنم تمامی ما بازیکنان و 

مربیان بهتر بود از مسائل سیاسی دور باشیم. اگر ما باعث هر گونه 

سوء برداشت یا عدم شـــفافیتی شدیم عذرخواهی می کنیم. به 

همین خاطر هردفعه بنده یا آقای حسینی نزدیک رسانه ها بودیم 

همیشـــه کلمه عذرخواهی را استفاده کردیم. امیدوارم شما هم 

درک کنید و متوجه مطلب باشید. شاید بعضی از افراد با ما موافق 

نباشند ولی فکر می کنم تصمیم درستی بود.« 

 می خواهند هواداران پرسپولیس را علیه 

تیم ملی قرار دهند!

ســـرمربی تیم ملی فوتبال ایران در ادامه درباره فاصله ای که بین 

تیم ملی و باشگاه پرســـپولیس رخ داده گفت: »این طور نیست 

که اگر یک نفر در گذشته در پرسپولیس بازی کرده؛ نظرش نظر 

همه هواداران این تیم باشد یا شخصی به عنوان سرمربی تیم ملی 

به نمایندگی از تمام تیم ملی صحبت کند. اینکه بین پرسپولیس 

و تیم ملی فاصله وجود دارد یک برداشـــت اشـــتباه است. برای 

دســـتاوردهای باشگاه پرســـپولیس ارزش زیادی قائل هستم و 

فاصله ای وجود ندارد. اما حقیقت مطلب این است که وقتی یک 

نفر خودش را به عنوان نماینده منچستر معرفی می کند، اگر دروغ 

بگوید کار درستی انجام نداده است! نماینده منچستر بودن این 

حق را نمی دهد که اذهان را با دروغ هایتان منحرف کنید. وقتی 

نماینده این باشگاه هستید، وظایف بیشتری دارید و باید به اعتبار 

منچستر هم فکر کنید. شما نباید از قدرت این باشگاه برای ظلم 

به افراد استفاده کنید. به جایی رسیدیم که برخی افراد به خاطر 

جبهه های فکری خاص خود دروغ می گویند و زمانی افرادی که 

به آنها ظلم شده، می خواهند از خود دفاع کنند، می شوند ظالم 

و فرد دروغگو می شـــود مظلوم. به صورت کلی صحبت می کنم و 

درباره باشگاه پرسپولیس نظری نمی دهم اما داستان اینجاست 

که می خواهند هواداران پرســـپولیس را علیه تیم ملی و شخص 

کی روش قرار دهند.« 

 وقتم را برای ناهار خوردن با خبرنگاران صرف 

نمی کنم !

وی درباره شـــادی یکی از دســـتیارانش بعـــد از نایب قهرمانی 

پرســـپولیس در آســـیا که جنجال به پا کرد، گفت: »او سال ها با 

زیکو کار کرده بود و می خواست برایش دست تکان داده و سلام 

کند اما یک شـــخص به او تهمت زد و 

همه از این موضوع سواستفاده کردند. 

متاسفانه تلویزیون ایران این اتفاق را 

قبل از انتشـــار بررسی نکرد اما دیروز 

»بی بی سی« از من عذرخواهی کرده و 

اعلام کرد این فرصت را به من می دهد 

که درباره اتهامات بی اساس مسعودی 

پاسخگو باشـــم. هیچ وقت در طول 

چند سال گذشـــته یکی از اصحاب 

رسانه به من زنگ نزد که فلان بازیکن 

را بـــه تیم ملی دعوت کن و من به این 

مساله احترام می گذارم اما مطمئنم 

که هیچ شخصی هم در این فضا پیدا 

نمی شود که بگوید من تلاش کردم تا 

از او بخواهم یک داستان بنویسد. وقت 

خودم را با ناهار و شام نمی گذرانم که 

بخواهم هزینه بـــرای روزنامه نگاران کنم، چون احتیاج به تبلیغ 

نـــدارم. ایمان دارم اگر رابطه خوبی وجـــود دارد مبنای آن روی 

صداقت و شـــرافت است. برخی من را غرغرو خطاب می کنند اما 

وظیفه من به عنوان یک دکتر این اســـت که قبل از شروع عمل، 

خون اضافه داشته باشم. اما برخی گمراه می شوند و سوءبرداشت 

می کنند و یک جنگجو را با یک غرغرو اشتباه می گیرند. می دانید 

چرا می گویند غرغرو، چون از روز اول برای حق و حقوق رســـانه 

جنگیدم. جنگجو هســـتم و چون پشت پرده ها را می دانم، برای 

حقوق رسانه ها می جنگم. وقتی می گویید فاصله ای بین ما افتاده 

آن هم به خاطر هفت روز صحبت نکردن؛ این اصل ماجرا نیست 

بلکه داستان از آنجا شروع شد که در هشت سال گذشته رسانه های 

ایرانی حمایت نشدند تا از تیم ملی حمایت کنند اما من همیشه 

از پشـــت پرده برای شما جنگیدم تا رسانه ها را نزدیک مردم نگه 

دارم. بله من غرغر و گلایه زیاد کردم تا رسانه ها در برزیل و استرالیا 

باشند اما زمان خودم را برای ناهار خوردن سپری نمی کنم، بلکه 

برای حقوق شما می جنگم. جالب اینکه عد ه ای گفتند کی روش 

گفته نباید خبرنگاران باشند تا من را آدم بد داستان معرفی کنند.« 

 چرا می خواهید اصرار کنید آنها که مورد هجمه 

قرار گرفتند ظالم هستند!؟

وی افزود: »از شـــما ســـوال می کنم اگر یک خبرنگار بخواهد در 

محل ممنوعه کار کند چه اتفاقی می افتد؟ آی دی کارتش باطل 

می شود اما در اینجا یک خبرنگار می آید و برای کادر ما یک ساعت 

مزاحمت ایجاد می کند ولی باز هم ما آدم بد داستان می شویم. 

لوپز سه بار عذرخواهی کرد که نمی خواهم صحبت کنم اما باز هم 

خبرنگار فوق از موانع امنیتی رد می شود و سوءاستفاده می کند و 

با موبایلش شروع به فیلم گرفتن کرده و شرایط نادرست را به مردم 

القا می کند آن هم بعد از یک ســـاعت مزاحمت. چرا می خواهید 

اصرار کنید آنها که مورد هجمه قرار گرفتند ظالم هستند!؟ کروز 

سابقه زیادی در تیم ملی پرتغال داشته و رفتار پاک و درستی دارد 

اما چند ماه پیش با یک صحبت نژادپرســـتانه در فدراسیون به او 

توهین شـــد. این موارد ادامه داشته و همه داستان را در اختیار 

کمیته اخلاق و انضباطی قرار دادیم اما آنها پاسخگو نبودند، پس 

چرا بدون اینکه دو طرف قضیه را ببینید، قضاوت می کنید. یکی 

از اهالی فدراسیون نیز به دروغ گفته بود که اعضای تیم های ملی 

نمی توانند از ساختمان پک استفاده کنند و این یک مطلب دروغ 

بود چون یک سال است که درهای این ساختمان باز است. 

 به ورزشگاه می روم به شرط اینکه امنیتم تامین 

باشد!

سرمربی پرتغالی تیم ملی با بیان اینکه چرا یک نفر درخصوص اینکه 

چرا دیگر برای تماشـــای دیدارهای باشگاهی به ورزشگاه نرفتم 

گفت: »بازی یکی از تیم های بزرگ  را ورزشگاه آزادی می دیدم و چند 

تن از لیدرها سعی کردند من را مورد ضرب و شتم قرار دهند و بزنند 

و به من توهین کنند. اما مسئولان حراست آن باشگاه خندیدند! 

یک شـــکایت راجع به این مساله تنظیم کردم. چه اتفاقی افتاد؟ 

هیچ! چرا؟ اگر بخواهید بدانید چرا من در بازی فینال حاضر نبودم 

به خاطر این نبود که این بازی فینال بود یا بازی سایپا یا پیکان. اصلا 

ربطی به این مسائل نداشت. به این گونه بازی ها نمی روم به خاطر 

اینکه خودم را به عنوان میهمان نشان دهم. در جمع افراد بزرگ 

در ورزشـــگاه بنشینم. فقط به خاطر بازیکن ها می روم. با احترام 

می روم به شرط آنکه امنیت من کاملا برقرار باشد.« 

 هنوز نمی دانیم اردوی نهایی مان قبل از 

جام ملت ها کجاست!

کارلوس کی روش در ادامه این نشست درخصوص اینکه چه اندازه 

شـــانس همکاری با تیم ملی بعد از جام ملت های آســـیا را دارد، 

یادآور شد: »بعد از جام ملت ها دیگر هیچ چیز نیست و می توانید 

آرامش داشته باشید و دیگر نباید نگران باشید اما می خواهم درباره 

شـــرایط کلی کشور صحبت کنم آیا کسی هست که نداند کشور 

دوران دشواری را به خاطر تحریم های ظالمانه سپری می کند؟ این 

موضوع برای تیم ملی هم مشکل ســـاز شده و ما هنوز نمی دانیم 

اردوهایمان چه روزی و در کجا برگزار می شود، اما مطمئن باشید 

همیشـــه می جنگیم تا تیم پیدا کنیم و امیدوارم در 48 ســـاعت 

آینده این تصمیم را بگیریـــم که اردوی نهایی مان در قطر برگزار 

شـــود یا امارات. منابع مالی نداریم و بودجه ما نمی رسد و بدون 

بودجه هم نمی شـــود تصمیم لازم را گرفت اما امیدوارم که زودتر 

تکلیف مان روشن شود.« 

 جهان خیلی وقت ها برای 

افراد عاقل نیست!

وی درباره اینکه چرا از بازی دوستانه 

تیم ملی استقبال نشد، گفت: »بازی 

دوســـتانه بود و خیلی مهم نبود اما 

بعد از صعود به برزیل یا روسیه وقتی 

65 میلیون نفر بـــه بیرون می آیند و 

خوشحالی می کنند ما هم خوشحال 

می شـــویم چون بـــرای آنهـــا بازی 

می کنیم.« 

سرمربی تیم ملی در پاسخ به این سوال 

که چرا اینجا هستید و آیا برای جنگ 

آمدید یا صلح تصریح کرد: »اگر از من 

تعریف کنید بینی من بالا نمی رود و 

نمی گذارم شـــما سرشکسته باشید. 

هیچ کس کامل نیســـت و همه اشتباهاتی را مرتکب می شوند. 

این جزئی از زندگی اســـت و هیچ اشکالی ندارد. شما صحبت  از 

آدم های عاقل می کنید اما جهان خیلی وقت ها برای افراد عاقل 

نیست و برای کسانی است که با اشتیاق کامل کار می کنند. بعد 

از بازی پریشب به عنوان یک فرمانده حس می کنم وقتی شخصی 

خط و خطوط تیم ملی را رد می کند باید عکس العمل نشان داد. 

جهانی که من از آن می آیم این طور هســـت و اگر شما به بازیکن 

من انگشـــت بزنید یعنی به من دست زده اید. قبل از جام جهانی 

روسیه خیلی ها توقع شکست داشتند اما الان می گویند می توانید 

قهرمان جام ملت ها شـــوید و این یعنی افکار عده ای تغییر کرده 

اســـت. ما مسیرمان را ادامه می دهیم اما وقتی کسی کاری کند 

ما باید عکس العمل نشان دهیم.« 

 در دعوا کوتاه نمی آیم اما دنبال شر هم نمی گردم 

کی روش درباره هجمه ها علیـــه کادرفنی او و انتقادهایی که به 

آنها وارد می شود نیز گفت: »هدف از حمله ها به اوسیانو یا لوپز، 

خود من هستم. تمام این تلاش ها فقط یک هدف دارد که من را 

عصبی کنند تا بروم. من باید بروم و آن چهار نفر را خوشحال کنم یا 

بمانم و با قدرت کار کنم و با قهرمانی مردم ایران را خوشحال کنیم. 

من به عنوان مربی کسی نیستم که بخواهم از روی صندلی خود 

بلند شوم و برای کسی مشکلی ایجاد کنم اما وقتی ببینم کسی 

قصـــد دارد به تیم من ضربه بزنـــد، کوتاه نمی آیم. در دعوا کوتاه 

نمی آیم اما دنبال شـــر هم نمی گردم. به نظر شما باید افرادی که 

قصد تحریک من را دارند، خوشحال کنم یا مردمی که معتقدند 

ما می توانیم قهرمان شـــویم؟ یک چیزی را به شما قول می دهم. 

در اولین روزی که در خیابان قدم بزنم و اولین شخصی که بگوید 

از تو بدم می آید از ایران می روم البته به شرطی که وی از گروهی 

که سروصدا می کند نباشد!

 برای موفقیت در جام ملت ها خون برسانید!

سرمربی تیم ملی در انتهای نشست خبری خود در پاسخ به سوال 

»فرهیختگان« مبنی بر اینکه برخی منتقدان اعتقاد دارند ماندن 

کی روش تا جام ملت های آســـیا خوب است تا وی بتواند کارنامه 

واقعی اش را نشـــان دهد، گفت: »ما مربیان و بازیکنان تیم ملی 

الان یک آرزو و یک انگیزه بسیار بزرگ برای مان ایجاد شده است و 

یک بار دیگر باید ببینیم از کجا شروع کردیم و امروز کجا هستیم. 

90 بازی ملی، 55 برد، 24 تساوی و تنها 11 شکست! 167 گل 

زدیم و 53 گل خوردیم. برای 10 ســـال آینده فوتبال ایران نسل 

بزرگی داریم. بیش از پنج ســـال تیم اول آســـیا! دو صعود پیاپی 

به جام جهانی! آیا این کافی نیســـت؟ آیا می خواهیم اینجا کار 

را تمام کنیم؟ نه! می خواهیم با اســـتایل بسیار خاصی کار را به 

اتمام برسانیم. الان خواستار کمک و درک متقابل از شما هستم. 

برزیل، استرالیا و روسیه. بگذارید مثالی بزنم. تصور کنید من باید 

یک جراحی را برای نجات جـــان یک مریض انجام دهم. خونی 

که لازم اســـت باید قبل از عمل برســـد یا بعد از عمل؟ چه کسی 

باید دستور بدهد که به ما خون برسد؟ شاید حتی عمل جراحی 

خوب باشد اما مریض بمیرد. دنبال چیز خاصی نیستم اما خون 

باید قبل از عمل جراحی برسد. شرایط مان مثل قبل از جام های 

جهانی گذشته است اما ما به جنگ مان ادامه می دهیم ولی باز 

هم می گویم که باید خون برسد.« 
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استقلالحاضربهبازینشد،سوپرجامبهمارسید

عالیشاه: کاش اجازه می دادند 
11 بازیکن داشته باشیم!   

فتحیواستقلالبامشکلجدیدیمواجهشدند

دردسر 400هزار دلاری توریست نیمکت نشین

خادمرفت،بنابرگشت

بازگشت به عصر انتصاب!

در روزی که نشست خبری سرمربی تیم ملی با استقبال خوبی مواجه نشد 
مربی پرتغالی اعلام کرد دنبال شر نمی گردد

نرمشکیروش!
محمدرضاحاجیعبدالرزاق
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